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job is on the table, all employers are looking for certain things from

job candidates. How to leave a deep and perfect impression in the

interview? Seattle Working English will tell you the truth. 不论你应

聘的什么工作，所有的雇主都在寻找合适这个工作的求职者

。那么，如何在面试中留下一个深刻且完美的印象呢？百考

试题实用英语站点将告诉你答案！ 1 People and Teamwork

Skills You must be able to get along with your employer as well as all

the others you come in contact with. Seattle Working English Tips:

Your people skills can often be interpreted in an interview as how

enthusiastic and genuinely interested you are. 待人之道及团队合

作技巧 你必须能够和雇主和睦相处而且也能和公司其他的人

关系融洽。西雅图工作英语提示：你的待人之道往往可以通

过你在面试中是否热情且真诚表现出来。 2 Leadership Ability

Try to find a way to show your employer that you are a striver, as

opposed to a settler. Don’t hold anything back. 领导能力 尽量找

到适当的方法展示给你的雇主，让他相信你是个奋斗者、开

拓创新者。不要不好意思表现自己。 3 Problem Solving Ability

Also known as your ability to overcome adversity. Show your

employer that you are a problem solver by mentioning a challenge

met in the past, and how you solved it. 解决问题的能力 这就是说

你克服困难的能力。你要向应聘方展示出你是个解决问题的

高手。可以讲述一下你过去遇到的挑战以及你是如何处理的



。 4 Reliability Also known as your responsibility level. Emphasize a

couple of major achievements in the past, and introduce (briefly)

your role in generating these successes. 可靠性 意思就是你的责任

感有多强。你要强调你过去取得的一两个主要成就（成绩）

，并且简单阐述一下你在这个过程中所扮演的角色（起到的

作用）。 5 Clarity and Presence Seattle Working English kindly

remind you must make sure that you present yourself as a clean,

classy professional by enunciating, avoiding slang, and dressing

properly during your interview. 谈吐举止 西雅图工作英语提醒你

，一定要保证自己的表现得很整洁、职业。在面试的过程中

不要使用俗语，而且要穿着得体，适合面试的场合。 6

Company Knowledge If you’ve done your research, this should be

a no-brainer. Sharing company knowledge with the interviewer

generally doesn’t tell him anything new, but it does show that you

are very interested in the job at hand. 你对招聘公司的了解 如果你

提前做了这方面的调查，当然就不用太费脑筋了。只要把你

所知道的关于这家公司的主要情况跟主考官分享一下就可以

了。这并不是要炫耀你对他们公司有多了解，而是让他知道

你对申请的这个工作的确很感兴趣。 7 Well-Roundedness It is

becoming more and more important to be a well-rounded person,

someone who takes a proactive role in one’s community and has

interests outside of work. 包容心 现在，一个人的包容心越来越

被企业看中，这通常表现为一个人在社区里是不是很热心，

而且对分外的工作也很感兴趣。 相关推荐： #0000ff>华为英
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